
Anne-Marie Poorthuis, bestuurslid portefeuille zelfonderzoek       

Wat is jouw achtergrond? 
Ik heb dertig jaar gewerkt als ontwerper en ontwikkelaar van 
netwerkorganisaties. Een  combinatie van samenwerking tussen 
organisaties en het ontwikkelen van organisaties rond actuele 
thema’s. Mijn uitgangspunt is om vanuit de eigen kracht van mensen 
te organiseren. Daar is nog veel in te doen. Veel bedrijven, 
gemeenten en maatschappelijke organisaties vergeten nog wel eens 
dat ze met mensen werken. 

Waarom zet je je in voor MMV? 
Een vriend van mij kreeg blaaskanker, werd actief in de MMV en hij 
vroeg mij om mee te denken over onderzoek vanuit de patiënt. 
Inmiddels zijn we jaren verder en hebben we vele stappen gezet in 
het onderzoeken van zelfonderzoek en het organiseren daarvan. 

Hoe lang ben je lid van het bestuur? 
Ik ben sinds de ALV van 11 juni 2022 lid van het bestuur. Ook als bestuurslid ga ik mij 
inzetten voor onderzoek. Voor een organisatie als de MMV is met name zelfonderzoek heel 
belangrijk. Hoe kunnen we onderzoeksvragen van leden verdiepen en hoe kunnen we 
onderzoeksvragen van onze NTTT artsen verder brengen? 

Wat zijn de speerpunten van je eigen gezonde leefstijl? 
Ik houd van eenvoud en ik denk dat het mij helpt bij gezond leven. Daar hoort voor mij ook 
onbewerkt voedsel bij. Ik blijf wel de neiging houden om veel te werken ondanks dat ik met 
pensioen ben. Ik krijg energie van fietsen en wandelen, maar ook van organisatiepuzzeltjes 
oplossen.  

 


